

تمتد خبرتها لأكثر من عشر سنوات في مجال التحليل والمخاطر، والتسوية والمحاسبة، وخبرات سابقة متعددة في الشركات الاستثمارية والبنوك المحلية، تولت العديد من المناصب كمسؤولة المخاطر في الخير كابيتال دبي، ورئيسة لإدارة المخاطر في الخير كابيتال؛ واستمرت في شغل المناصب القيادية عند انتقالها للعمل في هيئة ................................... حيث عملت مديرًا للمعلومات الفنية، ومديرًا للمخاطر الاستراتيجية، ومدير عام التحليل والمخاطر. وتشغل حاليًا منصب للمعلومات الفنية، ومديرًا للمخاطر الاستراتيجية، ومدير عام التحليل والمخاطر من جامعة جلاسكو كلدونيا، ودرجة الماجستير في إدارة المخاطر من جامعة جلاسكو كلدونيا، ودرجة اللكالوريوس في تخصص المحاسبة من جامعة الملك سعود.



Spanning more than ten years of experience in the field of analysis and risk, settlement and accounting, and multiple previous experiences in investment companies and local banks, she assumed many positions as Risk Officer at Good Capital Dubai, then Head of Risk Management at Good Capital; She continued to hold leadership positions as she moved into the Zakat, Tax and Customs Analysis and Risk Authority, serving as a Rich Information Manager, Strategic Risk Manager, and Director General of Analysis and Risk. She is currently the Deputy Governor of the Zakat, Tax and Customs Authority for Analysis and Risk. She received a master's degree in risk management from Glasgow Caledonia University, and a bachelor's degree in accounting from King Saud University.



تمتد خبرته لأكثر من (٢٦) عامًا من العمل في المنشآت المالية الكبرى بالمملكة العربية السعودية، ولديه العديد من الخبرات المحلية والدولية في الاستثمار، والأسهم، واللوائح التنظيمية، وتقديم الاستشارات، يمتلك مهارات التواصل الفعال، والعديد من المهارات الكمية والتنظيمية، تولى العديد من المناصب القيادية في العديد من الجهات: كمجموعة سامبا المالية، والخير كابيتال السعودية. يشغل حاليًا منصب رئيس مجلس الإدارة. حصل على درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة سنترال سببت كالبفورنيا — الولايات المتحدة الأمريكية.



With over 26 years of experience working in major financial establishments in Saudi Arabia, he has many local and international experiences in investment, equity, regulation and consulting, possesses effective communication skills, and many quantitative and organizational skills. He has assumed many leadership positions in many entities: Samba Financial Group, and Alkheer Capital Saudi Arabia. He is currently Chairman of the Board of Directors. Bachelor's degree in business administration from Central State California University, USA.



تمتد خبرته لـ (٢٠) عامًا في مجالات إدارة المخاطر، والتدقيق الداخلي، والاستثمار، والحوكمة والامتثال، ومكافحة غسيل الأموال، وحوكمة الشركات، وإدارة ويمتلك خبرة كبيرة في تقديم الاستشارات المرتبطة بالامتثال، ومكافحة غسيل الأموال، وحوكمة الشركات، وإدارة المشاريع، والشؤون المالية والاستراتيجية للمتطلبات التنظيمية المحلية والدولية في دوم. عمل في العديد من المجالس إدارة الإدارية، وشارك في العديد من اللجان، وتمكن من إضافة فهمًا عميقًا لكابيتال. يعمل حاليًا عضو مجلس إدارة مستقل.



His experience extends to 20 years in the areas of risk management, internal auditing, investment, governance and compliance, and he has considerable experience in providing compliance-related consulting, anti-money laundering, corporate governance, project management, finance and strategy for DOM's domestic and international regulatory requirements. He served on several governing boards, participated in several committees, and was able to add a deep understanding of Capital. He currently serves as an independent board member.



تمتد خبرته لأكثر من (٢٠) عامًا في القطاع المالي والاستثمار، ولديه خبرات متعددة في استراتيجيات الاستثمار، والتطوير المؤسسي، وتطوير المنتجات، والتحليل. تولى العديد من المناصب في مجموعة من المؤسسات المالية الرائدة في أقسام الخزينة والاستثمار. يعمل حاليًا عضو مجلس إدارة مستقل.



His experience spans more than 20 years in the financial sector and investment, and he has multiple experiences in investment strategies, institutional development, product development, and analysis. He has held many positions in a group of leading financial institutions in treasury and investment departments. He currently serves as an independent board member.

### العضو المنتدب والرئيس التنفيذي لشركة .....

عمل في العديد من المؤسسات الرائدة: كبيت التمويل السعودي الكويتي، وهيئة السوق المالية، ومصرف الراجحي، وبيت المال الخليجي، وعضوًا في الجمعية السعودية للإدارة، والعديد من اللجان الأخرى قبل الانضمام إلى دوم كابيتال المالية. يشغل خاليًا منصب العضو المنتدب والرئيس التنفيذي لشركة ............ حصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال المالية من الولايات المتحدة الأمريكية، ودرجة البكالوريوس في إدارة الأعمال المالية من جامعة الملك سعود في الرياض. لديه العديد من الدورات التدريبية المعتمدة من مؤسسات التأهيل المهني في كل من المملكة المتحدة، والولايات المتحدة الأمريكية، وهولندا، وغيرها، وذلك في مجالات متعددة منها إدارة الاستثمار، والمنتجات الاستثمارية، والهيكلة المالية، وقياس الأداء.



He worked in several leading institutions: Saudi Kuwait Finance House, Financial Market Authority, Al Rajhi Bank, Gulf Money House, a member of the Saudi Association for Management, and several other committees before joining Dom Capital Finance. Vacant is Managing Director and CEO of Dom Capital Finance. He received a master's degree in financial business administration from the United States of America, and a bachelor's degree in financial business administration from King Saud University in Riyadh. He has numerous courses accredited by vocational rehabilitation institutions in the UK, USA, Netherlands and others, including in the areas of investment management, investment products, financial structure and performance measurement.



تمتد خبرته لأكثر من (١٣) عامًا في الإدارة المالية لديه العديد من الكفايات المهنية في العديد من المجالات بما في ذلك التحليل المالي، وإعداد الميزانيات. تولى العديد من المناصب العليا في مؤسسات مالية بارزة، حيث أشرف على تنفيذ مشاريع واسعة النطاق، والإشراف على التعاون بين المجموعات متعددة الوظائف، ووضع الخطط المالية الاستراتيجية. يشغل حاليًا منصب الرئيس التنفيذي للشؤون المالية.



His experience spans more than 13 years in financial management has many professional competencies in many areas including financial analysis, budgeting. He held several senior positions in prominent financial institutions, overseeing large-scale projects, overseeing collaboration between multifunctional groups and developing strategic financial plans. Vacant is the Chief Financial Officer.

.....

### رئيس المطابقة والالتزام ومكافحة غسيل الأموال وتمويل الإرهاب وأمين سر المجلس

لديها سنوات طويلة من الخبرة في مجال الالتزام، ولها دور رئيس وفاعل في خلق بيئة عمل مثمرة تشجع على الإبداع والاستقرار والتقدم المستدام، كما أنها مسؤولة عن ضمان ممارسة الشركة أعمالها طوال الوقت ومدى التزامها بالكامل لجميع القوانين واللوائح المتعلقة بمجال الشركة.

#### >>>>>>>

# Head of compliance, anti-money laundering and combating the financing of terrorism and Secretary of the board

It has long years of experience in the field of commitment, has a key and active role in creating a productive working environment that encourages creativity, stability and sustainable progress, and is responsible for ensuring that the company conducts its business all the time and is fully committed to all laws and regulations related to the company's field.



تمتد خبرته لأكثر من ثمانية أعوام في قطاعي البنوك والاستثمار، يتمثل دوره الرئيس في إدارة وتنسيق جوانب التشغيل والعمليات اليومية للشركة، فيما يتعلق بالاستثمارات والأصول المالية، كما يتضمن دوره تنفيذ السياسات والإجراءات الداخلية، وتحسين الكفاءة والجودة، ومراقبة الأداء المالي والعمليات؛ لضمان التنظيم والامتثال. يشغل حاليًا منصب رئيس قسم إدارة العمليات. حصل على درجة البكالوريوس في العلوم المالية من جامعة أنديانا الأمريكية.

## Head of Operations Management Department

His experience spans more than eight years in the banking and investment sectors. His main role is to manage and coordinate the company's day-to-day operations and operations with respect to investments and financial assets. His role also involves implementing internal policies and procedures, improving efficiency and quality, and controlling financial performance and operations; to ensure regulation and compliance. He currently serves as Chief of Operations Management. Bachelor's degree in finance from Indiana American University.



تمتد خبرته لأكثر من سبعة سنوات في الجمال الاستثماري، وتشمل خبراته التحليل المالي الأساسي، وإدارة المحافظ والصناديق الاستثمارية، انضم لشركة دوم كابيتال المالية في أكتوبر من العام ٢٠٢٢. يشغل حاليًا منصب رئيس قسم إدارة الأصول المكلف لدى شركة دوم كابيتال المالية، حصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال، ودرجة البكالوريوس في المحاسبة من جامعة الملك عبد العزيز.



#### Head of asset management department

Spanning more than seven years of investment experience, his experiences include basic financial analysis, portfolio management and investment funds, he joined Dom Capital Finance in October 2022. He is currently Head of Asset Management at Dom Capital Finance Company. He received a Master's degree in Business Administration and a Bachelor's degree in Accounting from King Abdul Aziz University.